
Ett intensivt 2023 går mot sitt slut. Det har varit Sverigedemokraterna 
i Region Skånes mest framgångsrika år hittills. Det märks inte minst på 
vårt genomslag i regionens budget. Målsättningen är att det fortsatt 
ska vara så varje år, hela mandatperioden. Under december månad har 
vår gruppledare Niclas Nilsson besökt Luleå tillsammans med SKR:s 
beredning för tillväxt och regional utveckling. Beredningen fick bl.a. 
höra om Hybrits fossilfria stålproduktion. Vi får se om det blir succé eller 
visar sig ha varit hybris. Under månaden har det också varit invigning 
av 4-spår mellan Malmö och Lund. En efterlängtad satsning som nu 
äntligen finns på plats. December har präglats mycket av det islamistiska 
studieförbundet Ibn Rushd och deras ljusskygga förehavanden. 
Folkbildningsrådets granskning av dem har nu lett till att Region Skåne 
har fryst sina bidrag i väntan på utredning och klargöranden. I dagsläget 
är det oklart hur de andra partierna kommer att se på bidrag till 
förbundet framöver. Sverigedemokraternas linje är emellertid solklar. Inte 
en krona av skåningarnas skattepengar ska gå till islamism! Desto mer 
glädjande är att vårt arbete för en seniorrabatt inom skånsk kollektivtrafik 
har burit frukt. Niclas Nilsson och representanter för Treklövern 
presenterade nyligen att rabatten kommer att ligga på 25 % och att den 
gäller alla skåningar över 70 år.

Forts. på nästa sida.



Paul Svensson deltog den 21/11 på BSF (Beredningen för strategiska 
fastighetsinvesteringar) presskonferens angående det nya sjukhuset i 
Lund och var det planeras att byggas. Beslut togs att det ska byggas på 
ett ”utökat Smörlyckan” vilket innebär att det är ett större område än det 
först var planerat för. Det nya sjukhuset blir ett av Europas modernaste, 
med dagens mått mätt, med fokus på högteknologi, innovation och 
forskning. Detta är en av de största investeringar som regionen står 
inför men vi måste kunna möta upp framtidens krav på hälso- och 
sjukvård och hur patienterna skall vårdas. Kostnaderna för detta sjukhus 
är i dagsläget mycket svävande, men en sak är klar och det är att det 
kommer att kosta mycket av investeringsmedel men i slutändan bidra till 
ett sjukhus för framtiden. Byggtiden beräknas dock att ligga mellan 15-
20 år; men den som väntar på något gott….

Vidare planeras även investeringar i Ystad Lasarett och FSN (Fastighets 
och servicenämnden) och Regionstyrelsen har gett regiondirektören i 
uppdrag att börja planlägga för en större ombyggnad av sjukhusområdet, 
allt för att ge sydostskåningarna ett bra sjukhus för framtiden. 

Vidare framhåller Paul Svensson att servicevärdarna som implementerats 
i regionen har gett ett lyckat resultat som pekar på att yrkesgrupp 
verkligen frigör tid för vårdpersonalen. Servicevärdarna gör ett fantastiskt 
arbete och tar över alltmer arbete som inte är direkt patientnära, från 
undersköterskor som i sin tur kan hjälpa sjuksköterskor, och sedan är 
bollen i rullning. 

Marlen Ottesen har haft intensiva veckor med både SKR och Södra 
sjukvårdsregionen. Det var också dags för det årliga mötet med 
reumatikerdistriktet Skåne och detta var en innehållsrik eftermiddag med 
medskick som vi tar med oss. Arbetet med patientavgifter för nästa år 
har också påbörjats. Utöver detta har även en träff inriktad på samtal 
gällande sällsynta hälsotillstånd och särläkemedel hunnits med. 

Forts. på nästa sida.



Den 18/12 besökte även våra representanter i SUS sjukhusstyrelse Öron-
näsa-halsverksamheten i Lund. De fick dragningar om verksamheterna 
samt rundvisning på Öronmottagningen och slutenvårdsavdelningen. 
Det blev en innehållsrik dag med flera medskick som vi tar med oss i det 
fortsatta arbetet i styrelsen.

God Jul önskar regionens ledningsgrupp! 

Artiklar i urval: 

Paul Svensson och representanter för Treklövern ger C svar på tal: 

https://etidning.ystadsallehanda.se/shared/article/regionstyret-pratar-
inte-centerpartister-med-varann/mkuQPT_B

Jacqueline Maly uttalar sig om att fler kvinnor ska få hjälp med 
”lättgynekologi”: 

https://www.sydsvenskan.se/2023-12-14/fler-kvinnor-ska-kunna-fa-
hjalp-med-lattgynekologi-i-skane?fbclid=IwAR1ZQTOYAtWZAaaCuN-eQ
HryrbCIA2fcc9feQoPcuJdi5GkWz7Tw5l28rmE

Niclas Nilsson och representanter för Treklövern skriver om 
seniorrabatten i kollektivtrafiken: 

”Seniorrabatten blir 25 procent i hela Skåne.” – Sydsvenskan
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